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De Ambtenaren herdenken heden het feit dat 
10 jaar geleden, 

de duurtetoeslag op de basissalarissen voor het 
laatst gedeeltelijk is aangepast aan de stijging 
van de kosten van levensonderhoud 

De prijsindices kosten levensonderhoud voor de 

GEHELE BEVOLKING VAN ARUBA 
zijn heden gestegen tot 

113,3 
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Jaarverslag van de Secretaris van de ANAAB Aruba. 

ALGEMENE LEDENVERGADE¬ 

RING 

De algemenje ledenvergadering 
werd gehouden op 31 maart 1967 
in de sociedad Bolivariana en werd 
bezocht door 57 stemgerechtigde 
leden. 

Het verslag van deze vergade¬ 
ring heeft U kunnen lezen in De 
Ambtenaar van juni en wederom 
in het begin van dit jaar. 

HET BESTUUR 

In de bestuursvergadering van 
1 april 1967 werd het bestuur als 
volgt samengesteld : 

Voorzitter, L. G. Fran:s 
Secretaris, J. Lamens 
Penningmeester, G. A. Krist 
Ondervoorzitter, A. R. Warren 
2e secretaris, Mej. J. P. Jackson 
2e penningmeester E. D. C. Fowler 
Commissarissen, A. Arends, A. 

■Baptist en C. A. Marquee. 

Gedurende het tweede gedeelte 
van het bestuursjaar was de 
voorzitter enige maanden afwezig 
i.v.m. buitenlands verlof, doch ge¬ 
durende deze tijd werd de bond 
geleid door de Onder-voorzitter. 

Verheugd was het bestuur 
met de vrouwelijke bestuurskan- 
didaat die in de algemene leden¬ 
vergadering werd verkozen en die 
gedurende enige maanden zich op 
voortreffelijke wijze van haar 
taak heeft gekweten, doch die we 
eind september verloren door per¬ 
soonlijke omstandigheden en het 
feit dat ze ontslag nam uit de 
ambtelijke dienst. Gedurende de 
korte tijd van samenwerking wa¬ 
ren wij echter verrast door haar 
heldere inzicht in de ambtelijke 
zaken en haar vrouwelijke bena¬ 
dering van de problemen. Voor de 
Bond hopen wij dat er ook dit jaar 
weer een der vrouwelijke ambte¬ 
naressen gevonden kan worden 
die genegen is een plaats in te he¬ 
men in het bestuur. 

HET BESTUUR VAN DE 
A.N.A.A.F. 

Bij de jaarvergadering van de 
ANAAF op 4 april 1967 werd het 
bestuur als volgt samengesteld. 

Voorzitter E. P. Monte 
ANAAB - Curacao 

Secretaris R. A. Casseres 
Don Bosco Curacao 

Penningmeester L. G. Frans 
ANAAB - Aruba 

Ondervoorzitter G. A. Krist 
ANAAB - Aruba 

2e secretaris E. C. Anthony 
Don Bosco Curacao 

2e penningmeester, F. A. Williams 
St. Thomas Aruba 

Op de halfjaarlijkse vergadering 
welke werd gehouden on 26 au¬ 
gustus 1967 on Aruba gaven de 
diverse bestuursleden van de aan¬ 
geslotenen de standpunten weer 
betreffende de stukken van de 
incorporatie en werd naar aanlei¬ 
ding daarvan het ANAAF stand¬ 
punt bepaald dat onder geen en¬ 
kele omstandigheid los gelaten zal 
worden. 

COMMISSIE VOOR GEORGANI¬ 
SEERD OVERLEG IN AMBTE¬ 
NARENZAKEN (LAND) 

De commissie was voor 1967 als 
volgt samengesteld : 
Voorzitter, A. Boomgaart 
Seccretaris, H. M. Thomas 

6 leden van de ANAAB-Guracao 
Voor Aruba : L. G. Frans, J. 
Lamens en G. A. Krist 

6 plaatsvervangende leden voro 
Curacao. 

Plaatsvervangende leden Aruba : 
Mej. J. P. Jackson, A. R. Warren 
een A. Arends 

Na het ontslag als bestuurslid 
van Mej. J. P. Jackson werd als 
zodanig aangewezen A. C. Mar¬ 
qués. 

In de loop van dit jaar werden 
een groot aantal werkuren voor 
het personeel van diverse diensten 

behandeld en vastgesteld hetgeen 
over het algemeen genomen niet 
tot ontevredenheid aanleiding gaf. 

Salarisverbeteringen van enige 
kleine groepen ambtenaren wer¬ 
den behandeld tot tevredenheid 
van die groepjes. 

Het belangrijkste stuk van dit 
jaar was wel het ontwerp voor 
de opleiding van de administra¬ 
tieve ambtenaren waar twee ver¬ 
gaderingen aan gewijd werden. 

Tot nu toe is na de behandeling 
aan de bestuursgemachtigde een 
memorandum van de gewenste 
wijzigingen overhandigd. Deze 
zullen door de bestuursgemach¬ 
tigde alsmede de Regering bestu¬ 
deerd worden waarna het stuk 
wederom in het G.O. behandeld 
zal worden voor het uitbrengen 
van het definitieve advies. 

In afwachting hiervan hebben 
de leden van het G.O. machtiging 
gegeven dat de opleidingen op de 
nieuwe voet reeds konden aan¬ 
vangen teneinde de ambtenaren 
die deze curses wensten te volgen 
niet te duperen. 

Voor het volgend jaar is het 
reeds bekend dat er enige zware 
stukken op de agenda zullen ko¬ 
men waarvan wij b.v. reeds kun¬ 
nen noemen, de incorporatie waar¬ 
aan verbonden wordt een salaris¬ 
herziening voor het gehele ambte¬ 
naren corps en naar alle waar¬ 
schijnlijkheid een wijziging van 
de verlofregeling. 

Tenzij de voorstellen zodanig 
gunstig gesteld zijn dat het be¬ 
stuur deze voor haar leden zonder 
aarzelen zal kunnen aanvaarden, 
zal echter naar alle waarschijn¬ 
lijkheid de behandeling van deze 
stukken voorafgegaan worden 
door het bijeenroepen van een 
algemene bijzondere ledenverga¬ 
dering. 

COMMISSIE VOOR GEORGANI¬ 
SEERD OVERLEG IN AMBTE¬ 
NARENZAKEN (EILAND) 

Door het bestuur werden voor 
1967 de volgende leden aangewe- 
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zen om zitting te nemen in deze 
Commissie : 

L. G. Frans, E. D. C. Fowler en 
A. Baptist als leden. 

J. Lamens, G. A. Krist en Mej. 
J. P. Jackson als plaatsvervangen¬ 
de leden. 

De commissie stond onder voor¬ 
zitterschap van de Hr. Booi ter¬ 
wijl als secretaris de Heer P, D. 
Kelly fungeerde. 

Deze commissie werd dit jaar 
slechts eenmaal bij eengeroepen, 
teneinde de gelijkstelling van de 
Hoofdakte te behandelen. 

Wel had het bestuur een ken 
nismaking met het nieuwe B.C. 
en contact over diverse punten 
met het nieuw benoemde hoofd 
van de afdeling personeelszaken. 

AANTAL LEDEN VAN DE 
ANAAB- ARUBA 

Op 1 januari 1967 bedroeg het 
ledenaantal van de Bond 729. In 
de loop van het jaar meldden zich 
109 nieuwe leden waardoor het le¬ 
dental steeg tot 838. 

Ook dit jaar was er echter weer 
een vrij groot aantal afschrijvin¬ 
gen in verband met ontslag en het 
gaan met pensioen terwijl buiten¬ 
dien doordat een nieuwe zeer ac¬ 
tieve kwitantieloper werd aange¬ 
trokken een groot aantal leden 
moest worden afgeschreven die 
nog steeds via de kwitantieloper 
hun contributies voldeden en die 
niet wensten te betalen. Het aan¬ 
tal afschrijvingen bedroeg mede 
hierdoor dit jaar 86 leden zodat 
het definitieve ledenaantal van de 
Bond thans per 1 januari 1968 op 
752 kwam. Uiteindelijk, maar een 
zeer geringe stijging van het aan¬ 
tal leden. Wij hopen echter dat 

de nieuw ingeschreven leden ac¬ 
tiever zullen zijn dan de leden die 
hun contributies niet wensten te 
betalen zodat dan de winst voor 
de Bond op zichze1! waarschijn¬ 
lijk toch groter tzal blijken. 

We hopen dat het ledenaantal 
zal blijven stijgen en dat we dit 
verenigingsjaar met trots kunnen 
aankondigen het 800ste lid inge¬ 
schreven te hebben. 

NOTULEN VAN DE ALGEME¬ 
NE LEDENVERGADERING 

Kortheidshalve verwijzen wij U 
naar De Ambtenaar van Juni 1967 
waarin deze zijn opgenomen. 

SPAARREGELING AMBTENA¬ 
REN 

Ondanks herhaald aandringen 
van de Bonden heeft de Regering 
zich over dit plan nog steeds niet 
uitgesproken. 

ZIEKTEVERZEKERING 

De ziekteverzekering (aanvul¬ 
lend) heeft bij het sluiten van dit 
verslag haast een jaar gelopen. 
Het heeft wel in een behoefte 
voorzien daar b.v. ruim 1300 gul¬ 
den aan kosten zijn uitbetaald 
die anders door de leden gedragen 
hadden moeten worden. In deUoop 
van het jaar hebben zich meerde¬ 
re leden aangesloten waardoor het 
totaal aangeslotenen steeg tot 144. 

Besloten werd dat het bestuur 
nieuwe onderhandelingen zal ope¬ 
nen met de American Life tenein¬ 
de de trachten het polispakket uit 
te breiden. 

STICHTING AMBTENAREN 
WONINGBOUW 

Van het land werden in de loop 
van dit jaar enige garantieverkla- 
ringen afgegeven waardoor deze 
leden in staat waren een huis te 
bouwen c.q. over te nemen. Een 
groot aantal aanvragen is nog in 
behandeling. Op Curacao werd op 
Administratie van Financiën di¬ 
verse malen overleg gepleegd met 
de ambtenaar die met deze zaken 
belast is hetgeen resulteerde in 
een goede samenwerking. 

Diverse garantieverklaringen 
zijn aangevraagd bij het Eilands- 
bestuur waarop echter nog steeds 
niet geantwoord is. Ook heeft het 
bestuurscollege nog steeds geen 
definitieve beslissing genomen 
op het verzoek van het bestuur 
om de garantie van het Eiland ge¬ 
lijkluidend aan die van het Land 
te maken. 

Wel werd bericht ontvangen 
dat dit in behandeling is genomen 
door het B./D. 

Jammer is dat gebleken is dat 
diverse leden die een garantiever- 
klaring aanvroegen en bij be¬ 
stuursleden om hulp kwamen 
voor detze aanvrage soms bepaal¬ 
de feiten verzwegen die door con¬ 
trole op Curacao achterhaald 
werden. 

Het behoeft geen betoog dat 
er dezerzijds dan weer heel wat 
werk verzet moet worden om een 
en ander recht te krijgen. 

RECHTSKUNDIGE BIJSTAND 

In de loop van dit jaar verzoch¬ 
ten vijf leden rechtskundige bij¬ 
stand, terwijl tevens bijstand werd 
toegezegd aan een grote groep 
ambtenaren. 

NASSAÜSTRAAT 

SOUVENIRS 

SPEELGOED 

ALBUMS 

Uw 

van dorp 

77 

^ LEES- EN STUDIEBOEKEN 

W SCHOOLARTIKELEN 

GEZELSCHAPSPELLEN 

adres is natuurlijk 

. de zaak met sfeer V. 

TEL. No. 3 0 7 6 
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Twee leden hebben inmiddels 
hun zaak niet doorgezet terwijl 
van drie de zaken nog lopende 
zijn. 

BONDSORGAAN 

Ook in de loop van dit jaar 
waar we van onze derde naar on¬ 
ze vierde jaargang overgingen 
kon het blad trouw iedere maand 
verschijnen. 

Van diverse leden ontvingen wij 
stukken ter plaatsing waarvoor 
wij hier nogmaals onze hartelijke 
dank uit spreken. Een groot 
deel van de ambtenaren zal wel 
een bijdrage kunnen leveren 
doch laat nimmer van zich horen. 
(Het blijft met de copy echter 
steeds maar krap gesteld en het 
is een zorg iedere maand het blad 
weer gevuld op tijd te laten ver¬ 
schijnen. 

OVERLIJDENSFONDS 

Het Fonds ingesteld krachtens 
besluit van de Algemene Leden¬ 
vergadering 1967 moest dit jaar 
twee maal een uitkering doen t.w. 
aan de nabestaanden van onze 
Bondsleden N. Pina en T. Schwen- 
gle die ons in de loop van dit jaar 
ontvielen. 

De aanstaande Algemene Le¬ 
denvergadering izal zich dienen 
uit te spreken of dit Fonds blijft 
bestaan in de toekomst daar dit 
bij wijze van proef was aange¬ 
gaan voor de tijdsduur van 1 jaar. 

WENSEN 

Reeds in het slot van het jaar¬ 
verslag 1966 haalden wij aan dat 
eerst na het uitbrengen van het 
rapport van de taakanalysten door 
de Regering een beslissing geno¬ 
men zal worden over de incorpora¬ 
tie en de herwaardering van de 
funkties. Wel thans is het bijna 
2:0 ver. Uit het laatste onderhoud 
dat de ANAAF met de Minister¬ 
president mocht hebben is duide¬ 
lijk gebleken dat aan een salaris¬ 
dat deze naar alle waarschijnlijk¬ 
heid met ingang 1 januari 1968 in 
werking zal treden al wordt het 
dan met terugwerkende kracht. 
Terdege zal hierbij rekening wor¬ 
den gehouden met het uitgebrach¬ 
te rapport van de taakanalysten. 
herfziening hard gewerkt wordt $n 

Ondanks vele negatieve gelui¬ 
den bij het onderhoud met de M?i- 

nister-President waren er ook en¬ 
kele positieve waar te nemen. 

Laten de leden er echter van 
overtuigd zijn dat het Bestuur 
zijn uiterste best zal doen de be¬ 
langen van U op zo goed mogelij¬ 
ke wijze te behartigen. 

Onvermoeid blijft het bestuur 
in de weer te trachten Uw rechten 
te verbeteren. 

SLOT 

Ook dit jaar is weer niet alles 
gelukt wat het bestuur zo graag 
voor U allen had willen doen. Des¬ 
ondanks mogen we niet ontevre¬ 
den zijn over hetgeen bereikt 
werd. 

■lp Om 

Kook 

voordelig, 

veilig 

en 

snel 

met 

GAS 

Bestel daarom Uw 

gaseylinder bij 

Tel. 1198 — 1898 

Er zal geen tijd zijn op de lau¬ 
weren te rusten ook volgend jaar 
zal er weer hard gewerkt dienen 
te worden daar diverse belangrij¬ 
ke verordening op het punt staan 
gewijzigd te worden hetgeen 
waarschijnlijk wel bijzondere al¬ 
gemene ledenvergaderingen als 
gevolg zal hebben. 

Bij voorbaat doen we een op¬ 
roep aan onze leden dat indien dit 
werkelijk zo zal worden om dan 
juist bij deze vergaderingen %\\en 
aanwezig te zijn waaruit moge 
blijken dat U volledig achter uw 
bestuur staat. Immers een be^ 

stuur dat zich verzekerd weet dat 
al haar leden pal achter haar 
staan weet zich sterker en voelt 
zich gesteund in haar strijd voor 
de rechten van haar leden. 

Tot slot van deze plaats een 
woord van dank aan al onze leden 
die hetzij door hun steun of op 
enige andere wijze het bestuur 
hebben geholpen in de uitoefening 
van haar taak. 

Balashi 31 december 1967 
De Secretarie 

VERHOGING TARIEF FAMILIE- 
GESPREKKEN MET 

NEDERLAND 

Uit een mededeling van de 
Landsradio- en Telegraafdienst 
van de Nederlandse Antillen 
blijkt, dat met ingang van 19 no¬ 
vember 1967 de zogenaamde „fa¬ 
milie” gesprekken met Nederland 
werden afgeschaft. 

Er werd een eenheids tarief van 
ƒ 2,50 per minuut, met een mini¬ 
mum van drie minuten, ingevoerd 
voor ALLE radiotelefoongesprek- 
ken in de rechtstreekse verbinding 
met Nederland, uiteraard zonder 
beperkende voorwaarden aangaan¬ 
de gesprekonderwerp. 

Detze maatregel betekent, dat 
men thans ƒ 7,50 in plaats van 
ƒ 6,— moet betalen om met ver¬ 
wanten en vrienden in Nederland 
te spreken. 

EEN VERHOGING VAN 25%.! 

ONELEGANT 

We vinden het beslist niet 
fraai, dat vlak voor de feest¬ 
dagen de tarieven voor parti¬ 
culiere telefoongesprekken 
met Nederland nog even wer¬ 
den verhoogd, ook al ging dit 
met het accent op verlaging 
van de zakentarieven. Juist 
van familiegesprekken wordt 
in deze tijd immers veel ge¬ 
bruik gemaakt . 

Had men niet even kunnen 
wachten tot Nieuw Jaar ? 

(Beurs- en Nieuws¬ 
berichten) 



Oproep voor de Algemene ledenvergadering (volgens artikel 8 
van de statuten) op Vrijdag 1 Maart 1988, om 20.00 uur in de 

Sociedad Bolivariana te Oranjestad. 

AGENDA 

1. Opening door de voorzitter 

2. Mededelingen 

3. Notulen van de Algemene Ledenvergadering van 31 maart 1967' 
(zie maandblad De Ambtenaar van juni 1967 en van januari 1968) 

4. Jaarverslag van de secretaris (Zie maandblad januari 1968) 

5. Verslag kascommissie 

6. Jaarverslag penningmeester 

7. Begroting 1968 en voorstel wijziging rekeningsysteem 

8. Benoeming kascommissie 1968 

9. Benoeming leden stembureau 

10. Bestuursverkiezing 

11. PAUZE 

12. Uitslag bestuursverkiezing 

13. Laten drukken uitgewerkte Landsverordening Materieel Ambtenarenrecht. 

14. Oprichting Co. op gezamelijke inkoop levensmiddelen Bondsleden 

15. Statutenwijziging 

16. Overlijdensfonds 

17. Rondvraag 

18. Sluiiting - 

Vacature in het bestuur 
Aftredend zijn : 

1. L. G. Frans (Herkiesbaar) 

2. G. A. Krist (Herhiesbaar) 

3. C. A. Marquez 5 

Warren (Gekozen voor 1 jaar i.p.v. het voortijdig afgetreden bestuurslid H. Th. Lopez) 
t H6rK16SDci<ir 

5, Voor het tussentijds afgetreden bestuurslid Mej. Jaekson dient 1 bestuurslid voor de tiid var, i 
- ' jaar gekozen te worden) 1 u UJU van 1 

Door het bestuur gestelde bestuurscandidaten 

L.; F.- van Drie (Onderwijs) 

2. L. J. Brattinga (Bevolking) 

Meerdere candidaten worden tijdig bekend gemaakt 
Candidaten door de leden gesteld moeten door tenminste 10 leden schriftelijk worden aanbevolen 

g dlfti vergezeld te gaan van een schriftelijke bereidverklaring van de clndï 
daat, dat hij/zij een eventuele benoeming zal aanvaarden, en dienen uiterlijk 8 dagen voor de ver 
gddepmg door de secretaris te zijn ontvangen. voor ae vei' 

De secretaris 
J. Lamens 
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^ Ondergetekende, lid van de A.N.A.A.B. - Aruba, 

NAAM ,. .. 

VOORNAMEN, ... 

WERKZAAM bij, ... 

Verklaart izich bereid mede te werken aan de oprichting van een 

coöperatie met als doelstelling verlaging van de kosten van levens¬ 

onderhoud. 

Aruba, . 1968 

Handtekening. 

Door het Bestuur is nu al ja¬ 
renlang getracht om voor de le¬ 
den een aanpassing te krijgen van 
de salarissen aan de gestegen kos¬ 
ten van levensonderhoud, waarbij 
vooral het laatste onderhoud met 
de Minister-President in een woord 
teleurstellend was. 

We hoeven niet in herhaling 
te treden, daar wij als bestuur 
onze mening duidelijk genoeg ken¬ 
baar hebben gemaakt. 

Nu onderhandelen met onze 
werkgever op niets is uitgelopen, 
heeft het bestuur naar andere we¬ 
gen gezocht om voor de leden iets 
te doen. 

Op de laatst gehouden bestuurs¬ 
vergadering op 8 januari j.1., 
kwam het volgende idee naar vo¬ 
ren. 

Het is bekend, dat het politie¬ 
personeel een soort winkel heeft, 
waar men zeer veel artikelen kan 
kopen, speciaal op levensmiddelen 
gebied. Dat door deze centrale in- 
kooo van goederen de prijzen ge¬ 
drukt kunnen worden behoeft geen 
betoog ; volgens insiders geeft dit 
een besparing van gemiddeld 
fl. 40,~ tot fl. 50,— per maand 
voor een gezin van vier tot zes 
personen. 

Als bestuur hadden wij gedacht 
eenzelfde soort stichtir- als die 
van de politie in het leven te roe¬ 
pen t.b.v. orre leden. Daar onze 
bond momenteel H0"1 800 leden 
telt, moet het mogelijk zijn dit 
plan te doen slagen. 

Voor het bestuur zijn planner! 
verder uitwerk, wilde het gr^ag 
de mening van de leden wet^n, 
waartoe bovenstaand enquetefèr- 

mulier is ontworpen. Op de a.s. 
jaarvergadering van 1 maart 
hoopt het bestuur nadere medede¬ 
lingen te doen omtrent voornoe 
plan. 

Bovenstaand formulier is een 
enquêteformulier, dat wil zeggen, 
dat het geen enkeie verplichting 
aan de inzender oplegt. Wel willen 
we verzoeken om dit formulier al¬ 
leen in te sturen, indien u ook se¬ 
rieus van plan bent om deel te ne¬ 
men in deze stichting. Velen zeg¬ 
gen steeds, dat de bond niets doet. 
Laat U nu eens tzien dat U op een 
BELASTINGVRIJE salarisverho¬ 
ging van ongeveer Fis. 40,— per 
maand prijs stelt door boven¬ 
staand formulier ten spoedigste 
in te sturen. 

Iedere bestuurslid is gaarne be¬ 
reid het van U in ontvangst te ne¬ 
men. 

Het Bestuur. 

Heeft V al 

een nieuw 

LID 

aangebracht? 

MODERNIZE YOUR HOUSE WITH: 

— Bruinzeel Termite Proof — 
Wall Paneling 

— Green Plastic Fence Wire — 
— Ornameïital Fence Wire — 

Green & Yellow 
— Kitchen Sink — 

American Style with spray 

— Kitchen Sink — 
White Enamel various models 

MARIO S. ARENDS N.V. 
Warehouse, Fergusonsfraat 
Showroom, Wilhelniimjfstraat 
Lucky Strike BIdg, Sap geplas 
-„ 

Tel. 1175 
” 1174 
” 5018 
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NOTULEN VAN DE ALGEMENE 
LEDENVERGADERING VAN 

DE ANAAB-ARUBA 
gehouden op 11 maart 1967 te 

20.00 uur in de Sociedad Boliva- 
riana te Oranjestad op Aruba. 

Te 20.20 uur opende de voorzit¬ 
ter de vergadering en heette alle 
aanwezigen leden hartelijk wel¬ 
kom. 

Aanwezig waren op dat moment 
buiten het voltallige bestuur in 
totaal 57 stemgerechtigde leden. 

Onze zustervereniging de 
ANAAB-Curacao werd op deze 
vergadering vertegenwoordigd door 
de Hr. M. J. Boekhoudt Soc. Dis. 

Na het welkomswoord verzocht 
de voorzitter de aanwezigen 1 mi¬ 
nuut stilte in acht te nemen tei 
herdenking van de Bondsleden die 
ons in het afgelopen verenigings- 
jaar ontvallen zijn. 

Direct hierna houdt de voorzit¬ 
ter zijn openingsrede waarin hij 
o.a. memoreerde dat het afgelo¬ 
pen jaar een zeer zwaar jaar was 
in verband met het met buiten¬ 
lands verlof gaan van verschillen¬ 
de bestuursleden waardoor de an¬ 
dere bestuursleden waren overla¬ 
den met werk. 

Trots dit alles meende de voor¬ 
zitter dat wij terug konden zien 
op een vruchtbaar verenigingsjaar 
daar er vele zaken bereikt werden 
terwijl er weer andere zijn waar 
nog hard aan gewerkt wordt. Mo¬ 
gelijk dat er zaken zijn waar niet 
veel aan gedaan is of die zelfs nog 
zijn blijven liggen, mogelijk zelfs 
dat het huidige bestuur op bepaal¬ 
de punten gefaald heeft door bij 
de behandeling van bepaalde za¬ 
ken niet voldoende aandrang uit 
te oefenen doch de leden moeten 
er op vertrouwen dat het bestuur 
zich voor alle zaken naar hun me¬ 
ning tot het uiterste heeft inge¬ 
spannen. 

Ondanks de fouten die onge¬ 
twijfeld door het bestuur waren 
begaan verzekerde de voorzitter 
dat het bestuur zal ijveren en blij¬ 
ven ijveren ter verbetering van 
de rechtspositie van de ambtenaar 
en dat ook het nieuwe bestuur en 
dat ook het nieuwe bestuur dat 
na deze vergadering weer gevormd 
zal worden deze taak zal oyerne- 
men en met frisse moed dq Ébhqu- 
ders onder deze taak zal zptten. 

Hierna riep de voorzitter ook 
de gast van Curacao een nartel} j- 
ke welkom toe en gaf deze hierna 

het woord. 
De hr. Boekhoudt zei o.a. het 

een voorrecht te vinden om als ge¬ 
boren Arubaan de jaarvergade¬ 
ring van de Bond op Aruba mede 
te mogen maken en wel als verte¬ 
genwoordiger van de Ambtenaren¬ 
bond Curacao. 

Ook hij memoreerde enige re¬ 
sultaten die in het afgelopen j aa r 
tot stand waren gekomen terwijl 
hij verder wees op de goede en 
tussen de Bonden zeer noodzakke- 
lijke samenwerking die niets te 
wensen o verlaat. Verder deelde 
hij mede dat de Bond Curacao bin¬ 
nenkort over zal gaan met een 
ontwerp over collectieve inkoop 
en hij trachtte hier de leden op 
Aruba ook voor te interesseren 
evenzo hij interesse trachtte op te 
wekken voor een vacantieplan dat 
de Bond Curacao juist bekend ge¬ 
maakt had onder haar leden. 

Aan het eind van zijn rede wen¬ 
ste hij de leden een zeer vrucht¬ 
bare vergadering toe. 
de maatschappijen doch dat deze 

Hierna ging de voorzitter over 
tot de puntgewijze behandeling 
van de agenda. 

De notulen van de algemene le¬ 
denvergadering van 11 maart 1966 
en de bijzondere ledenvergadering 
van 16 augustus 1966 werden zon¬ 
der op of aanmerking goedge¬ 
keurd en aldus vastgesteld. 

Naar aanleiding van het jaar¬ 
verslag van de secretaris vroeg 
een lid het woord. Hij vroeg hoe 
het stond met de Ambtenaren 
Woningbouw daar er na de aan¬ 
kondigingen in het maadblad ver¬ 
der niets meer van vernomen was. 
De voorzitter deelde hem mede dat 
er reeds diverse garantieverkla- 
ringen waren aangevraagt waar¬ 
van er zelfs al een terug was ge¬ 
komen van de Regering doch de 
financiering nog problemen gaf. 
Dat reeds diverse malen hierover 
was vergaderd met belanghebben- 
besprekingen zeer stroef verliepen 
en tot nu toe nog geen resultaten 
hadden af geworpen. Er wordt 
echter achter de schermen hard 

N.V. WINKEL'S HANDEL MIJ ARUBA 
Oranjestad San Nicolas 
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gewerkt. Hetzelfde lid vroeg ver¬ 
der waarom er in de loop van net 
afgelopen verenigingsjaar geen 
enquette was gehouden over de 
verlofregeling zoals in de voor¬ 
gaande jaarvergadering was be¬ 
sloten. 

De voorzitter deelde mede dat 
toen deze beslissing in de leden¬ 
vergadering werd genomen de 
zaak er veel urgenter uitzag dan 
in de praktijk is gebleken. De be¬ 
slissing van de ledenvergadering 
blijft van kracht doch gezien de 
gewijzigde omstandigheden zal 
het bestuur het tijdstip bepalen 
wanneer deze beslissing uitge¬ 
voerd (zal worden. 

Het lid kon zich er niet geheel 
mede verenigen dat een genomen 
besluit van de algemene ledenver¬ 
gadering zolang door een bestuur 
kon worden aangehouden daar 
naar zijn mening direct uitvoe¬ 
ring aan gegeven diende te wor¬ 
den. De voorzitter deelde hem nog¬ 
maals mede dat de beslissing ge¬ 
nomen was door de algemene le¬ 
denvergadering doch daar de om¬ 
standigheden zich gewijzigd had¬ 
den het bestuur het raadzamer 
had gevonden de uitvoering van 
het besluit even op te schorten. 

Een lid vroeg verder of er geen 
termijn gesteld kon worden voor 
de behandeling van verzoekschrif¬ 
ten van ambtenaren. De voorzit¬ 
ter deelde hem mede dat de Over¬ 
heid hieromtrent reeds benaderd 
was doch dat hij zich niet aan de 
indruk kon onttrekken dat de ver¬ 
traging wordt veroorzaakt door 
collega's ambtenaren die deze za¬ 
ken te lang laten liggen. 

Hij vroeg hiertoe tevens de me¬ 
dewerking van alle ambtenaren 
die zulke verzoekschriften te be¬ 
handelen kregen om een vlotte af¬ 
werking te bewerkstellingen. 

Het jaarverslag werd daarna 
zonder wijzigingen goedgekeurd. 

Het verslag van de kascommis¬ 
sie gaf aanleiding tot enige op¬ 
merkingen. Allereerst van de 
kascommissie zelf die het betreur¬ 
de ook dit jaar niet over volledi¬ 
ge lijsten van de inhoudingen heb¬ 
ben te kunnen beschikken waar¬ 
door geen volledige controle uit¬ 
geoefend kon worden daar door de 
kascofnmissie de bedragen van 
inhoücjjpgfen maar aangenomen 
moesten worden. Zij wensten 
daqr in de vervolge bij de con¬ 
trole wel over te kunnen beschik¬ 
ken, hetgeen hun werd toegezegd 

En nu .... 

HEERLIJK! 

door de voorzitter. 
Tevens gaf een lid van de kas¬ 

commissie een voorbeeld van eni¬ 
ge verbeteringen welke nog inge¬ 
voerd konden worden bij de boek¬ 
houding waarvan eveneens werd 
toegezegd dat deze aangebracht 
zouden worden. 

Een lid vroeg verder om de 
achterstallige contributies af te 

schrijven daar deze steeds blijven 
vermeld staan op de begroting. 
De voorzitter stelde de vergade- 
1963 en 1964 af te schrijven waar¬ 
mede de vergadering accoord ging. 

Aan het bestuur werd daarna 
discharge verleend voor hun fi¬ 
nancieel beheer. 

Het jaarverslag van de penning¬ 
meester werd zonder op- of aan¬ 
merkingen aangenomen. 

Met algemene stemmen werd 
besloten het steunfonds geheel op 
te heffen en de nog aanwezigen 
gelden over te brengen op de re¬ 
kening van de Bond. 

Bij de behandeling van de op¬ 
gestelde begroting voor het jaar 
1967 werden door de leden enige 
vragen gesteld die allen naar ge¬ 
noegen door de voorzitter werden 
beantwoord. 

Het door het bestuur opge¬ 
bracht punt 15 betreffende een 
uitkering van f. 500.— bij het 
overlijden van een Bondslid die 
aangesloten was bij de aanvullen¬ 
de ziekteverzekering uit te keren 
aan de nabestaanden van het 
Bondslid werd een punt van uit- 
gebreidde besprekingen waarbij 
voor een tegen werd overwogen. 
De aanwezigen leden besloten ein¬ 
delijk dit in te voeren doch voor 
alle leden. 

Verder werden er gelijktijdig 
nog enige vragen gesteld over de 
aanvullende ziekteverzekering, be¬ 
treffende leeftijd aansluiting en 
tijdsduur van de polis. De voor¬ 
zitter beantwoordde ook deze vra¬ 
gen waarbij bleek dat de leef¬ 
tijd onbeperkt is, doch dat het nog 

Voor. 
INTERNATIONALE KEUKEN 
CHINESE GERECHTEN 
en GEZELLIGHEID.... 

Airconditioned 
BAR & RESTAURANT 

H O M G 
Adriaan Laclé Blvd. Tel- 2966 
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een wel actief dienend ambtenaar 
moet betreffen en tevens dat de 
polis is afgesloten voor een jaar. 

Voorgesteld werd dit punt van 
overlijdens uitkering bij de vol¬ 
gende vergadering als agendapunt 
op te brengen zodat de leden nog¬ 
maals de kans krijgen zich hier 
over uit toe spreken. 

Hierna werden de nieuwe leden 
van de kascommissie benoemd en 
wel de Heren, Frielinck, Van ’t 
Sant en Kleissen, terwijl als 
plaatsvervangende leden werden 
benoemd de Hr. Olthof, Susebeek 
en van Veen. 

Als leden van stembureau wer¬ 
den vervolgens benoemd de Hr. 
van Velzen, Hogestegen en Kelie. 

Vervolgens kondigde de voorzit¬ 
ter de pauze af waarbij hij alle 
leden verzocht hun stembiljet bij 
de leden van het stembureau te 
willen inleveren. 

Na deze pauze maakte de voor¬ 
zitter de uitslag van de bestuurs¬ 
verkiezing bekend. 

De stemmen vielen als volgt 
Hr. Lamens 
Hr. Baptist 
Jufr. Jackson 
Hr. Arends 
Hr. Fowler 
Hr. Warren 
Hr. Richardson 

51 stemmen 
49 stemmen 
46 stemmen 
87 stemmen 
33 stemmen 
33 stemmen 
22 stemmen 

bestuur) waarbij er 16 voor en 3 
tegen de naamswijziging waren zo¬ 
dat het voorstel werd aangenomen 
met de bepaling dat het bestuur 
zich zou beraden over de afkor¬ 
ting en wel zodanig dat deze geen 
afkorting van reeds bestaande 
verenigingen werd. 

Hierna werd de uitslag van her¬ 
stemming bekendgemaakt waar¬ 
bij bleek dat de Hr. Fowler 22 
stemmen en de hr. Warren 17 
stemmen had gekregen zodat de 
Hr. Warren was verkozen voor de 
tijd van één jaar. 

De voorzitter nodigde hierna de 
nieuw benoemde leden uit achter 
de bestuurtafel plaats te nemen 
waarbij vooral Jufr. Jackson be¬ 
loond werd met een hartelijk ap¬ 
plaus van de aanwezigen. 

Welkomswoorden werden hier¬ 
na uitgesproken aan de nieuwe be¬ 
stuursleden door de voorzitter en 
de afgevaardigde van de ANAAB- 
Curacao. 

7 Leden gaven zich vervolgens 
op voor de Rondvraag. 

Een lid vroeg of het bestuur 
zich beraden had wat verder te 
doen inzake de kwestie verhoging 
duurtetoeslag. De voorzitter deel¬ 
de mede dat al het mögelijke ge¬ 
daan was doch dat alles was vast¬ 
gelopen op de weigeringen van zo¬ 
wel de Regering als het Bestuurs- 

Daar zes leden verkozen dien¬ 
de te worden waarbij degenen die 
het laagste aantal stemmen ver¬ 
wierf voor de tijd van 1 jaar ge¬ 
kozen zou worden inplaats van de 
Hr. Lopez die was genoodzaakt tus¬ 
sentijds af te treden, was het 
noodzakelijk dat een herstemming 
plaats vond tussen de 'Hr. Fowler 
en de hr. Warren. 

Door de voorzitter werd voor¬ 
gesteld dat in de tijd die benodigd 
was voor de leden van het stem¬ 
bureau hun werk te verrichten al¬ 
vast overgegaan zou worden tot 
de behandeling van het volgend 
punt van de agenda. 

Dit agendapunt was het be¬ 
stuursvoorstel over te gaan tot 
wijziging van de naam van de 
Bond daar gebleken was dat ve¬ 
len waaronder zelf de Overheid 
van mening waren dat de Bond 
van Aruba een onderafdeling is 
van de Bond van Curacao. Yoor- 
gesteld werd de naam van de Bond 
te wijzigen in “Ambtenarenbond 
Aruba.” 

Bij de stemming bleken er nog 
39 leden aanwezig te rijn (met 

college. _____ 
Het lid stelde daarna voor dat 

de ambtenaar nimmer het sluit¬ 
stuk van de begroting mag wor¬ 
den en nogmaals met klem bij de 
Overheid aan te dringen met alle 
ter beschikking staande argumen ¬ 
ten dat het dringend noodzakelijk 
is dat de duurtetoeslag verhoogd 
wordt. De vergadering ging hier¬ 
mee met algemene stemmen ac- 
coord. 

Een lid vroeg verder of de 
Bond hier ook niet kon overgaan 
tot de oprichting van een con- 
sumentenraad zoals op Curacao 
het geval was. De voorzitter deel¬ 
de mede dat depe zaak reeds door 
het bestuur was bekeken doch dat 
de omstandigheden op Aruba ge¬ 
heel anders lagen als op Curacao 
reden waarom het bestuur er voor¬ 
lopig van had af gezien doch hij 
zag mogelijk hier in de naaste 
toekomts wel een taak weggelegd 
voor het nieuwe bestuur. 

Een lid vroeg of de Regering 
reeds benaderd was om de geheim¬ 
houding van GO op te heffen zo¬ 
dat door de besturen mededeling 

gedaan kon worden van hetgeen 
daar behandeld was geworden. 

De voorzitter ' deelde mede dat 
de Regering tegen opheffing van 
de geheimhouding was doch dot 
het bestuur bij zeer belangrijke 
zaken niet zou aantelen eerst 
haar leden te informeren tenein¬ 
de zodoende te weten te komen 
wat de mening van deze leden 
was bij dergelijke zaken. Hij 
wees er verder op dat dit b.v. 
reeds gebeurd was bij de behan¬ 
deling van de 'herziening van de 

! ELEGANT.... 
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politiesalarissen. Daar dit slechts 
een bepaalde groep leden betrof 
waren alleen deze leden toender- 
tijd geinformeerd geworden. 

Een lid vroeg verder of de in¬ 
gediende spaarregeling nog steeds 
in studie is. De voorzitter beaam¬ 
de dat dit indertijd zo is. Na de 
audiëntie bij de Minister-Presi- 
dent is hier niets meer op verno¬ 
men. Hij zegde toe hier verder 
naar te informeren. 

Een lid vroeg verder waarom 
het bestuur de aanvullende ziek¬ 
teverzekering was aangegaan met 
de American Life terwijl volgens 
hem de voorwaarden van de New 
India verzekeringsmaatschappij 
voordeliger waren. De voorzitter 
antwoordde hierop dat het be¬ 
stuur zich lang had beraden over 
deze kwestie doch dat verschillen¬ 
de overwegingen aanleiding waren 
geweest tot het afsluiten van de- 
\ze polis, en wel o.a. dat de Bond 
van Curacao ook bij deze maat¬ 
schappij een verzekering had af¬ 
gesloten. Men was voornemens de¬ 
ze verzekering eerst te laten wer¬ 
ken en dan in de loop van het jaar 
overleg te plegen met de Bond van 
Curacao zodat 'mogelijk wel over¬ 
gegaan kan worden tot het afslui¬ 
ten van één polis voor beide bon¬ 
den terwijl ook contact gezocht *zal 
wordeft meUhët bestuur van St. 
Thomas teneinde hun ervaring 
met de New Indie te kunnen ver¬ 
gelijken met de door ons opgedane 
ervaringen. 

Een lid verzocht verder de mo¬ 
gelijkheid te bekijken om voor 
een bestuursverkiezing een voor- 
stemming toe houden zoals op Cu¬ 
racao wordt gehouden. 

De voorzitteer deelde mede dat 
dit op verschillende bezwaren 
stuitte daar dan b.v. allereerst een 
bestuurslid gevonden moet worden 
die de hele dag ter beschikking 
heeft om bij de stembus te zitten 
terwijl hepi bekend was dat men 
ook op Cüfacao niet geheel geluk¬ 
kig was met dit systeem, hetgeen 
door de afgevaardigde van Cura¬ 
cao bevestigd werd. die er nog 
aan toe voegde dat men op Cura¬ 
cao reeds doende is hier een ande¬ 
re oplossing voor te vinden. 

Het lid vroeg toch zijn voorstel 
in stemïning te brengén hetgeen 
gedaan werd doch door de verga¬ 
dering afgestemd werd. 

Een lid vroeg hoe het stond met 
de aandèlen van het Sheraton ho¬ 
tel daar de leden die ..hiervoor 

hadden ingeschreven deze nog 
steeds niet hadden ontvangen. De 
voorzitter deelde mede dat deze 
uitdrukking niet juist was daar 
het aandelen betrof van de N. V. 
Aruven doch dat voor dat deze 
aandelen gedrukt zullen worden 
eerst de statuten gewijzigd die¬ 
nen te worden van deze N. V. De 
leden behoeven zich echter geen 
zorgen te maken daar dit een nor¬ 
male gang van zaken betreft en 
zij terzijnertijd detze aandelen 
toegestuurd krijgen. 

Een lid vroeg verder of er mo¬ 
gelijk iets gedaan kon worden 
voor de leden werkzaam bij de 
Brandweer, die in continudienst 
werkzaan zijn. 

De voorzitter deelde mede dat 
de Bond zich hiermede reeds be¬ 
zighoud en dat hij hoopte dat o in¬ 
nenkort niet alleen voor de leden 
werkzaam bij de Brandweer doch 
voor alle leden werkzaam in con¬ 
tinudienst defze zaak naar tevre¬ 
denheid geregeld kan worden. 

Het lid vroeg verder of het mo¬ 
gelijk was dat de leden in de ver¬ 
volge voor de vergadering het ver¬ 
slag van de kascommissie ter in¬ 
zage krijgen zodat dit. op de ver¬ 
gadering niet' méér voorgelezen 
behoeft te worden,, en tevens de 
leden de gelegenheid krijgen dit 
te bestuderen. 

De kascommissie zegde toe vol¬ 
gend jaar dit verslag toe zullenla-, 
ten stèncilen en aan de leden te 
laten fntreiken. 

Een lid vroeg verder naar aan¬ 
leiding van het antwoord door de 
voorzitter op de vraag over de 
opheffing van de geheimhouding 
van de GO- of ingeval indien er bij 

dergelijke zaken -waarvoor eerst 
de leden om advies gevraagd zal 
worden ook rekening gehouden za] 
worden met kleine minderheids¬ 
groepen die er wellicht ontstaan 
en dat de belangen van deze groe¬ 
pen niet ten onder mogen gaan in 
de belangen van grotere groepen. 

De voorzitter zegde toe dat ook 
met die belangen rekening gehou¬ 
den zal worden en dat ook deze 
groepen advies gevraagd zal wor¬ 
den. De voorzitter stelde zelf dat 
voor het bestuur de belangen van 
alle ambtenaren grote of kleine 
groep voor hen even belangrijk 
waren. 

Hierna niets meer aan. de orde 
zijnde dankte de voorzitter de aan¬ 
wezigen voor hun komst en nam 
afscheid van de vergadering met 
dank voor de steun die hij gedu¬ 
rende 7 jaar had ondervonden, de 
tijd dat hij deel uitmaakte van 
het bestuur en hij sprak de wéns 
uit dat het nieuwe bestuur dezelf¬ 
de koers zal houden en pal zal blij¬ 
ven staan voor de belangen van 
haar leden. 

Een lid uit de vergadering 
vroeg hierna nogmaals het woord 
en bracht niet alleen dank uit aan 
de voorzitter voor alle werkzaam¬ 
heden door hem verricht doch ook 
aan de andere scheidende be¬ 
stuursleden waaronder b.v. de pen¬ 
ningmeester die gedurende 10 
jaar deel uitmaakte van het be¬ 
stuur. 

Niet meer dan de orde zijnde 
daarna, dankte de voorzitter voor 
de hartelijke woorden en sloot de 
vergadering te 23.80 uur. 
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